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I tillegg møtte:
Hilde Graff HR-direktør
Inge Olav Solli avdelingsdirektør, økonomi og virksomhetsstyring
Inger Lise Myklebust assisterende bydelsdirektør
Morten Sanden bydelsdirektør
Tiffany Yijun Qiu møtesekretær

Møtenotater:
Åpen halvtime

Ingrid Næss, fysioterapeut med kommunal driftsavtale, mente at bydelen trenger flere 
avtalefysioterapeuter, Hun mente også at bydelen bør satse mer på psykomotorisk fysioterapi 
og gruppebehandling, fordi det ofte er lang ventetid for å få behandling, særlig de sårbare 
gruppene.

Representant fra Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU) ved Nordpolen skole, Karoline Nilsen, 
uttrykte bekymringer for trafikksikkerhet rundt skolen. FAU støtter bydelens 
omreguleringsforslag og vil supplere med at tiltakene må hensynta at Nordpolen skole får trygg 
skolevei mellom bussholdeplassene og skoleinngangen mot Hans Nielsen Hauges gate. Videre må 
krysset mellom Hans Nielsen Hauges gate og Carl Jeppesens gate tilrettelegges slik at det er 
oversiktlig for både skolebarn og bilister, fortrinnsvis ved å inkludere Carl Jeppesens gate i 
planområdet og omregulere denne til gatetun.

På vegne av klubben UngMedia snakket ungdommer Ylva, Erle og Adele om hva fritidstilbudet har 
betydd for dem. For dem har UngMedia vært et åpent sted der de føler seg velkommen. De får 
mulighet til å lære å spille instrumenter, få hjelp, bli hørt der, møte nye venner og danne større 
sosialkrets og oppdage sine talenter. 

Den siste tiden har det vært flere skyteepisoder i bydel Sagene. Etter anmodning fra SV, var 
politiet invitert til åpen halvtime for å gi en orientering om utviklingen når det kommer til denne 
typen kriminalitet i bydelen og nærområdet. Anette Rødsand Lund, seksjonsleder for seksjon for 
kriminalitetsforebygging fra enhet sentrum var tilstede og snakket om statistikken på ulike 
kriminelle saker og sammenlignet tall fra 2018. Politiet jobber tett med barnevernet og SaLTo-
koordinator for ungdomsoppfølging. Politiet ser at bydelens sommerjobb for ungdom gir veldig 
positiv effekt på å hjelpe barn å komme på rett kjøl.

 

Innkalling godkjent
 

Sakskart godkjent

Spørretime
Det var ingen spørsmål til spørretime.
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Orienteringssaker
Morten Sanden informerte om at budsjett 2023 fremlegges fredag 25.11.2022. Inge Olav Solli 
orienterte om det pågående budsjettarbeidet.

Eventuelt
Det var ingen saker til eventuelt.

Saker behandlet under møtet

Type Sak nr. Sakstittel
PS 83/22 Godkjenning av møteprotokoll
PS 84/22 Økonomioppfølging pr september 2022
PS 85/22 Høring – Folkehelsestrategi for Oslo 2023 – 2030
PS 86/22 Revidering av retningslinjer for ulike tilskudd i Bydel Sagene
PS 87/22 Høring - Helhetlig rehabilitering for voksne og eldre i Oslo- Temaplan 

2023-2033
PS 88/22 Høring - utkast til reglement for bruker- og pårørenderåd ved 

kommunale langtidshjem
PS 89/22 Høringsbrev til bydelene - Privat forslag fra bystyrerepresentant 

Bjercke om å gi bydelene forslagsrett for bystyret
PS 90/22 Høring - Ungdomsskoletilhørighet for Voldsløkka og Bentsebrua skoler
PS 91/22 Høring - Endring av inntaksområdet for Bjølsen og Sagene skoler
PS 92/22 Fremtidige egne lokaler til ungdomstiltak
PS 93/22 Handlingsplan fysioterapi 2023-2027
PS 94/22 Verbalvedtak - VM 10 Akerselva samarbeid
PS 95/22 VH1 Verbalforslag om Seniorsenteret
PS 96/22 VH5 Aktivitetstilbud for eldre 
PS 97/22 VH7 Tilbud til yngre demente i Bydel Sagene 
PS 98/22 Tidligere BU 22/56 Søknad om fritak 
PS 99/22 Bestilling av oppstartsmøte - Hans Nielsen Hauges gate
PS 100/22 Oppnevning av nytt medlem for Rødt i Arbeidsutvalget
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Sak 83/22: Godkjenning av møteprotokoll

Møteprotokoll fra forrige møte godkjennes.

________________________________________________________________

Sak 84/22: Økonomioppfølging pr september 2022

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar økonomioppfølging pr september 2022 for Bydel Sagene til orientering.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar økonomioppfølging pr september 2022 for Bydel Sagene til orientering.

________________________________________________________________

Sak 85/22: Høring – Folkehelsestrategi for Oslo 2023 – 2030

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar sak, Høring - Folkehelsestrategi 2023 - 2030, til orientering.

Sagene bydelsutvalgs behandling:

Oppvekst- og velferdskomitéens vedtak:
Bydelsutvalget tar sak, Høring - Folkehelsestrategi 2023 - 2030, til orientering. 
Budsjett for livskvalitet bør utredes og følges opp av bydelen. Å utrede et slikt budsjett tilpasset 
vår by bør stå enda tydeligere i strategien.

 

Helse- og mestringskomitéens vedtak:
Bydelsutvalget tar sak, Høring - Folkehelsestrategi 2023 - 2030, til orientering og tar med 
følgende endringer i høringssvaret: 
1. Legg til i tilbakemeldingsboksen om viktige tiltak: «Undervisning om seksualitet og 
grensesetting i barnehager fra småbarnsavdelingen og gjennom hele barnehageperioden.» 
2. Nytt punkt i tilbakemeldingsboksen: «Prioriter høyere «Oslo - Traumeinformert by» i denne 
delen av programmet»
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Votering

Komitéenes vedtak ble lagt til grunn og votert over.

Helse- og mestringskomitéens vedtak pkt. 1 ble enstemmig vedtatt.
Helse- og mestringskomitéens vedtak pkt. 2 ble vedtatt med 12 stemmer (AP, MDG, R, SV, V) 
mot 3 stemmer (H).
Oppvekst- og velferdskomitéens vedtak ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar sak, Høring - Folkehelsestrategi 2023 - 2030, til orientering og tar med 
følgende endringer i høringssvaret: 
- Budsjett for livskvalitet bør utredes og følges opp av bydelen. Å utrede et slikt budsjett 
tilpasset vår by bør stå enda tydeligere i strategien.
- Legg til i tilbakemeldingsboksen om viktige tiltak: «Undervisning om seksualitet og 
grensesetting i barnehager fra småbarnsavdelingen og gjennom hele barnehageperioden.» 
- Nytt punkt i tilbakemeldingsboksen: «Prioriter høyere «Oslo - Traumeinformert by» i denne 
delen av programmet»

________________________________________________________________

Sak 86/22: Revidering av retningslinjer for ulike tilskudd i Bydel Sagene

Sagene bydelsutvalgs behandling:

Miljø-, kultur- og byutviklingskomitéens vedtak:
Saken bearbeides og behandles i neste møte.

Bydelsutvalget sluttet seg til komitéens vedtak.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Saken bearbeides og behandles i neste møte.

________________________________________________________________

Sak 87/22: Høring - Helhetlig rehabilitering for voksne og eldre i Oslo- Temaplan 
2023-2033

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar sak, Høring - Helhetlig rehabilitering for voksne og eldre i Oslo- Temaplan 
2023-2033, til orientering. 
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Sagene bydelsutvalgs behandling:

Følgende merknader fremmet i helse- og mestringskomitéen ble fremmet:

Merknad fra SV om velferdsteknologi
Angående velferdsteknologi bør dette i større grad ta hensyn til at mange i en 
rehabiliteringsprosjekt har kognitive utfordringer og ikke nødvendigvis ønsker eller kan bruke 
slike verktøy. Det er viktig at det er frivillig med bruk av teknologiske hjelpemidler.

Merknad fra SV om kvalitetsindikatorer og evaluering
Kvalitetsindikatorer bør lages med sikte på å innhente brukererfaringer og -opplevelser for å 
finne mulighet for forbedring.

Merknad fra SV om traumeinformert by
Oslos satsning som Traumeinformert by er viktig også på rehabiliteringsfeltet. Tidlige traumer 
henger sammen med dårligere helse senere i livet. I tillegg kan mange ha opplevd såkalte 
«helsetraumer», negative erfaringer med helsevesenet som kan fordre en særlig tilpasning i et 
rehabiliteringsforløp.

 

Votering

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Samtlige partier tilsluttet seg SVs merknad om velferdsteknologi.
Samtlige partier tilsluttet seg SVs merknad om kjennskap til rehabilitering.
Samtlige partier tilsluttet seg SVs merknad om traumeinformert by.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar sak, Høring - Helhetlig rehabilitering for voksne og eldre i Oslo- Temaplan 
2023-2033, til orientering.

________________________________________________________________

Sak 88/22: Høring - utkast til reglement for bruker- og pårørenderåd ved 
kommunale langtidshjem

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelen drifter ikke selv langtidshjem, men støtter tett og godt samarbeid med 
langtidshjemmene i stort. Bydelen vurderer det ikke hensiktsmessig å avgi høringssvar. 

Bydelsutvalget til slutter seg bydelsdirektørs vurdering og tar for øvrig saken til orientering. 
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Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelen drifter ikke selv langtidshjem, men støtter tett og godt samarbeid med 
langtidshjemmene i stort. Bydelen vurderer det ikke hensiktsmessig å avgi høringssvar. 

Bydelsutvalget til slutter seg bydelsdirektørs vurdering og tar for øvrig saken til orientering. 

________________________________________________________________

Sak 89/22: Høringsbrev til bydelene - Privat forslag fra bystyrerepresentant 
Bjercke om å gi bydelene forslagsrett for bystyret

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Saken legges frem uten forslag til vedtak.

Sagene bydelsutvalgs behandling:

Helse- og mestringskomité, Miljø-, kultur- og byutviklingskomité og Oppvekst- og velferdskomité 
støttet privatforslaget.

Votering

Samtlige partier i Bydelsutvalget stemte for privatforslaget.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Sagene bydelsutvalg støtter privatforslaget og foreslår å erstatte nåværende § 3-3 nr. 7 i 
reglement for bydelene med følgende ordlyd: “Bydelsutvalget kan fremme inntil ett forslag 
direkte for bystyret per 12-måneders periode.

________________________________________________________________

Sak 90/22: Høring - Ungdomsskoletilhørighet for Voldsløkka og Bentsebrua 
skoler

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Saken legges frem uten forslag til vedtak.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Forslag til høringsuttalelse fra Venstre, foreslått av Kjetil Ottar Eritzland, Venstre
Bydelsutvalget støtter at elever fra Berg skole skal gå videre til ungdomsskolen Voldsløkka 
skole. Skolegrense langs Ring 3/Rolf Wickstrøms vei vil også være godt tilpasset skolegrensen 
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ved Berg skole. Bydelsutvalget ber Utdanningsetaten om å vurdere hva som er naturlig 
inntaksområde for elever som i dag går på Tåsen barneskole. Bydelsutvalget mener at 
Voldsløkka skole i tråd med skolebehovsplanen og nærhetsprinsippet også skal være 
ungdomsskole for elever i området mellom Rolf Wickstrøms vei og Voldsløkka. Dette vil gi 
berørte barn og familier forutsigbarhet, nærhet til både skole, idretts- og fritidsaktiviteter på 
Voldsløkka og bidra til å opprettholde etablerte sosiale nettverk. Det oppleves som lite 
hensiktsmessig at elever i nevnte område skal reise til Nordberg skole, når det er gangavstand til 
Voldsløkka skole. Dette vil også kunne avlaste Nordberg skole.

Votering

Vs forslag til uttalelsen ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget støtter at elever fra Berg skole skal gå videre til ungdomsskolen Voldsløkka 
skole. Skolegrense langs Ring 3/Rolf Wickstrøms vei vil også være godt tilpasset skolegrensen 
ved Berg skole. Bydelsutvalget ber Utdanningsetaten om å vurdere hva som er naturlig 
inntaksområde for elever som i dag går på Tåsen barneskole. Bydelsutvalget mener at 
Voldsløkka skole i tråd med skolebehovsplanen og nærhetsprinsippet også skal være 
ungdomsskole for elever i området mellom Rolf Wickstrøms vei og Voldsløkka. Dette vil gi 
berørte barn og familier forutsigbarhet, nærhet til både skole, idretts- og fritidsaktiviteter på 
Voldsløkka og bidra til å opprettholde etablerte sosiale nettverk. Det oppleves som lite 
hensiktsmessig at elever i nevnte område skal reise til Nordberg skole, når det er gangavstand til 
Voldsløkka skole. Dette vil også kunne avlaste Nordberg skole.

________________________________________________________________

Sak 91/22: Høring - Endring av inntaksområdet for Bjølsen og Sagene skoler

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Saken legges frem uten administrativt forslag til vedtak.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Bydelsutvalget tar saken til orientering, og sender ikke endringsinnspill til høring.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar saken til orientering, og sender ikke endringsinnspill til høring.

________________________________________________________________
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Sak 92/22: Fremtidige egne lokaler til ungdomstiltak

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelens fremtidige egne ungdomstilbud vil etter samlokalisering konsentreres til Torshovdalen 
og til Bentsebrua. Bydelsdirektøren bes, innenfor nevnte rammer, fremlegge sak for 
partssammensatt behandling etter avtaleverket slik at det sikres god informasjon og adekvat 
medvirkning. Videre er det vesentlig for politisk ledelse at bruker –og foreldremedvirkning har 
høyt fokus i utformingen av de endelige tilbudene på nevnte arenaer. Det understrekes at det er 
bydelsutvalgets klare signal at tilbudet til ungdom skal prioriteres og utvikles på en slik måte at 
det støtter og underbygger, direkte og indirekte, arbeidet med at flere fullfører og består 
videregående skole. 

Bydelsutvalget forutsetter at ingen av ungdomstilbudene i bydelen legges ned før nye tilbud er 
på plass i nye lokaler på Bentsebrua skole. 

Sagene bydelsutvalgs behandling:

Følgende merknader fremmet i Oppvekst og velferdskomitéen ble fremmet:

Merknader fra AP:
1. Bydel Sagene er og skal være Kulturbydelen i Oslo. Bydelsutvalget er opptatt av at ungdom 
skal ha muligheten til å utvikle seg kreativt og kulturelt og ber direktøren igangsette en dialog 
med kulturetaten for å sikre at nye Voldsløkka ungdomsskole blir en naturlig møteplass for 
bydelens barn og unge også etter skoletid i samarbeid mellom skole, frivillighet og Oslo musikk- 
og kulturskole.
2. Bydelsutvalget ber direktøren gå i en dialog med Oslobygg om akutt behov for rehabilitering 
av Torshovdalen aktivitetshus. Det er viktig at det sikres erstatningsarealer i byggeperioden, slik 
at det til enhver tid er kvalitative og operative ungdomstilbud 

Merknader fra R og SV:
1. Bydelsutvalget forutsetter at samlokaliseringen ikke fører til en reduksjon i det totale tilbudet 
til ungdommen i bydelen, og at flyttingen av UngMedia og UngMetro skjer i dialog med de berørte 
parter.
2. Videre støtter Bydelsutvalget det arbeidet som er satt i gang ved de andre skolene i bydelen, 
og hvor blant annet Fernanda Nissen skole har stilt lokaler til disposisjon for de yngre 
ungdommene.
 

Votering

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Samtlige partier tilsluttet seg merknader 1 og 2 fremmet av AP.
Samtlige partier tilsluttet seg merknader 1 og 2 fremmet av R og SV.
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Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelens fremtidige egne ungdomstilbud vil etter samlokalisering konsentreres til Torshovdalen 
og til Bentsebrua. Bydelsdirektøren bes, innenfor nevnte rammer, fremlegge sak for 
partssammensatt behandling etter avtaleverket slik at det sikres god informasjon og adekvat 
medvirkning. Videre er det vesentlig for politisk ledelse at bruker –og foreldremedvirkning har 
høyt fokus i utformingen av de endelige tilbudene på nevnte arenaer. Det understrekes at det er 
bydelsutvalgets klare signal at tilbudet til ungdom skal prioriteres og utvikles på en slik måte at 
det støtter og underbygger, direkte og indirekte, arbeidet med at flere fullfører og består 
videregående skole. 

Bydelsutvalget forutsetter at ingen av ungdomstilbudene i bydelen legges ned før nye tilbud er 
på plass i nye lokaler på Bentsebrua skole. 

________________________________________________________________

Sak 93/22: Handlingsplan fysioterapi 2023-2027

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget vedtar Handlingsplan fysioterapi Bydel Sagene 2023 - 2027. 

Sagene bydelsutvalgs behandling:

Torbjørn Furulund, H, framsatte følgende merknad:

Bydelsutvalget ser at bydelen har en stor mangel på avtalefysioterapeuter, og ligger langt bak 
snittet på tallet årsverk i resten av Oslo. Avtalefysioterapeutene selv er tydelige på at 
kapasiteten er sprengt på enkelttimer. I fremlagte plan legges det opp til at bydelen oppretter et 
nytt 100 % driftstilskudd for psykomotorisk fysioterapi. Videre bør bydelen vurdere opprettelse 
av en 50% avtalehjemmel for psykomotorisk fysioterapi som spesifikt rettes mot tilbud til unge 
og unge voksne. Det vil føre til at avtalefysioterapeutene får en til fysisk person til å behandle, og 
med det øke kapasiteten og redusere ventetid som kan være opp mot 2 år. 

Bydelsutvalget vil måtte komme tilbake til de budsjettmessige konsekvensene av dette, i 
forbindelse med bydelens årlige behandling av budsjett og økonomiplan, dersom dette skal 
prioriteres.

Helse- og mestringskomiteens vedtak:

Punkt: Vurdere de økonomiske mulighetene for å opprette nye avtalefysioterapihjemler for å øke 
kapasiteten og redusere ventetid.
Endre tekst til:
Jobbe for å opprette nye avtalefysioterapihjemler for å øke kapasiteten og redusere ventetid.
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Votering

Helse- og mestringskomitéens vedtak ble enstemmig vedtatt.

Samtlige partier tilsluttet seg Hs merknad.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget vedtar Handlingsplan fysioterapi Bydel Sagene 2023 - 2027 med følgende 
endring:
Punkt “Vurdere de økonomiske mulighetene for å opprette nye avtalefysioterapihjemler for å øke 
kapasiteten og redusere ventetid” endres til: 
Jobbe for å opprette nye avtalefysioterapihjemler for å øke kapasiteten og redusere ventetid

________________________________________________________________

Sak 94/22: Verbalvedtak - VM 10 Akerselva samarbeid

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:
Saken tas til orientering. 

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Saken tas til orientering.

________________________________________________________________

Sak 95/22: VH1 Verbalforslag om Seniorsenteret

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Brukerundersøkelse ved Sagene Seniorsenter, foreslått av Kjetil Ottar Eritzland, Venstre
Brukerrådet på Sagene Seniorsenter har opplevd at tilbudet der er blitt svekket de siste par 
årene. Maten oppleves som mindre variert og ikke så god som tidligere, sangkoret er blitt 
rasjonalisert bort og den årlige «oktoberfesten» er blitt nedskalert. I tillegg er det innført en en 
egenandel for oktoberfesten som oppleves som høy for noen av brukerne. Brukerrådet har på 
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bakgrunn av dette og andre innspill tatt initiativ til en spørreundersøkelse blant brukerne som nå 
er under sammenstilling. 

Bydelsutvalget ber Bydelsdirektør gjennomføre egnet systematisk brukerundersøkelse av 
tilbudet på Sagene Seniorsenter med bakgrunn blant annet i resultatet av spørreundersøkelsen 
som Brukerrådet har gjennomført.

Votering

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.
Vs tilleggforslag ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Brukerrådet på Sagene Seniorsenter har opplevd at tilbudet der er blitt svekket de siste par 
årene. Maten oppleves som mindre variert og ikke så god som tidligere, sangkoret er blitt 
rasjonalisert bort og den årlige «oktoberfesten» er blitt nedskalert. I tillegg er det innført en en 
egenandel for oktoberfesten som oppleves som høy for noen av brukerne. Brukerrådet har på 
bakgrunn av dette og andre innspill tatt initiativ til en spørreundersøkelse blant brukerne som nå 
er under sammenstilling. 

Bydelsutvalget ber Bydelsdirektør gjennomføre egnet systematisk brukerundersøkelse av 
tilbudet på Sagene Seniorsenter med bakgrunn blant annet i resultatet av spørreundersøkelsen 
som Brukerrådet har gjennomført.

________________________________________________________________

Sak 96/22: VH5 Aktivitetstilbud for eldre 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

________________________________________________________________
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Sak 97/22: VH7 Tilbud til yngre demente i Bydel Sagene 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar saken til orientering.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelsutvalget tar saken til orientering.

________________________________________________________________

Sak 98/22: Tidligere BU 22/56 Søknad om fritak 

1. Isabel Engan fritas fra sitt verv som nestleder av Rådet for personer med 
funksjonsnedsettelse og medlem av Tilsynsutvalg 2

2. (Forutsatt at pkt. 1 vedtas) ..... velges som medlem av Tilsynsutvalg 2.

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Saken utsettes til neste møte i desember.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Saken utsettes til neste møte i desember.

________________________________________________________________

Sak 99/22: Bestilling av oppstartsmøte - Hans Nielsen Hauges gate

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:
Bydelen er positiv til at det ses på hvordan sikre bedre fremkommelighet for syklende og gående 
i Hans Nielsen Hauges gate. Trygg ferdsel for gående og syklende er viktig for bydelen. 
Prioritering av sykkeltiltak på strekningene er i tråd bydelsutvalgets vedtak av 27.9.2018 i BU-
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sak 18/55. Tiltaket vil bidra til at Hans Nielsen Hauges gate blir en tryggere skolevei for elever 
ved Nordpolen skole.

Det bør vurderes hvilke tiltak som skal settes inn for at ikke syklistene får for høy fart. Det vil 
være barn som skal krysse Hans Nielsen Hauges gate til og fra skolen og de må føle seg trygge. 

Bydelen forstår at avveiingen mellom fremkommelighet for gående, syklende, buss og biltrafikk 
er utfordrende i denne saken. Bydel Sagene er bekymret for hvordan summen av tiltak vil påvirke 
trafikksituasjonen i nord i bydelen, både med tanke på kødannelser i morgen- og 
ettermiddagsrushet og med tanke på spillover-effekt fra samleveier og hovedveier til 
småveinettet i boområdene.

Det stilles spørsmål ved om hele området nord i bydelen, fra Sandaker og opp mot Storo er 
vurdert i sin helhet? Det er mange prosjekter i området og disse bør ses i sammenheng med 
hverandre. Bydelen mener derfor at det er svært viktig at Plan- og bygningsetaten gjør en 
helhetlig vurdering av hvordan tiltaket vil fungere i sammenheng med andre trafikktiltak i 
området.

Det bør spesielt ses på samarbeid for å forbedre krysset Sandakerveien, Grefsenveien og 
Treschows gate og området rundt Nordpolen. Dette er et utrygt og uoversiktlig området som er 
utfordrende for alle som ferdes der.  

Planforslaget bør inkludere en oppgradering av Hans Nielsen Hauges plass. 

Sagene bydelsutvalgs behandling:
Buss/vareinngang og Carl Jeppesens gate, foreslått av Jonas Finnanger, Sosialistisk 
Venstreparti
Tiltakene må hensynta at Nordpolen skole får trygg skolevei mellom bussholdeplassene og 
skoleinngangen mot Hans Nielsen Hauges gate. Videre må krysset mellom Hans Nielsen Hauges 
gate og Carl Jeppesens gate tilrettelegges slik at det er oversiktlig for både skolebarn og 
bilister, fortrinnsvis ved å inkludere Carl Jeppesens gate i planområdet og omregulere denne til 
gatetun.

FAUs innspill som var fremlagt i åpen halvtime ble fremmet av SV som tilleggsforslag til vedtak.

 

Miljø-, kultur- og byutviklingskomitéens vedtak:
Bydelen er positiv til at det ses på hvordan sikre bedre fremkommelighet for syklende og gående 
i Hans Nielsen Hauges gate. Trygg ferdsel for gående og syklende er viktig for bydelen. 
Prioritering av sykkeltiltak på strekningene er i tråd bydelsutvalgets vedtak av 27.9.2018 i BU-
sak 18/55. Tiltaket vil bidra til at Hans Nielsen Hauges gate blir en tryggere skolevei for elever 
ved Nordpolen skole.

Det bør vurderes hvilke tiltak som skal settes inn for at ikke syklistene får for høy fart. Det vil 
være barn som skal krysse Hans Nielsen Hauges gate til og fra skolen og de må føle seg trygge.
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Bydelen forstår at avveiingen mellom fremkommelighet for gående, syklende, buss og biltrafikk 
er utfordrende i denne saken. Bydel Sagene er bekymret for hvordan summen av tiltak vil påvirke 
trafikksituasjonen i nord i bydelen, både med tanke på kødannelser i morgen- og 
ettermiddagsrushet og med tanke på spillover-effekt fra samleveier og hovedveier til 
småveinettet i boområdene.

Det stilles spørsmål ved om hele området nord i bydelen, fra Sandaker og opp mot Storo er 
vurdert i sin helhet? Det er mange prosjekter i området samt gjennomførte endringer av 
kjøremønster som påvirker beboere i området negativt. Disse bør ses i sammenheng med 
hverandre. Bydelen mener derfor at det er svært viktig at kommunen Plan- og bygningsetaten 
gjør en helhetlig vurdering av hvordan dette tiltaket vil fungere i sammenheng med andre 
trafikktiltak i et større området.

Det bør spesielt ses på samarbeid for å forbedre krysset Sandakerveien, Grefsenveien og 
Treschows gate og området rundt Nordpolen. Dette er et utrygt og uoversiktlig området som er 
utfordrende for alle som ferdes der.  

Planforslaget bør inkludere en oppgradering av Hans Nielsen Hauges plass.

 

Votering

Miljø-, kultur- og byutviklingskomitéens vedtak ble enstemmig vedtatt.
SVs tilleggforslag, på vegne av FAU ved Nordpolen skole, ble vedtatt med 12 stemmer (H, MDG, 
R, SV, V) mot 3 stemmer (AP).

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Bydelen er positiv til at det ses på hvordan sikre bedre fremkommelighet for syklende og gående 
i Hans Nielsen Hauges gate. Trygg ferdsel for gående og syklende er viktig for bydelen. 
Prioritering av sykkeltiltak på strekningene er i tråd bydelsutvalgets vedtak av 27.9.2018 i BU-
sak 18/55. Tiltaket vil bidra til at Hans Nielsen Hauges gate blir en tryggere skolevei for elever 
ved Nordpolen skole.

Det bør vurderes hvilke tiltak som skal settes inn for at ikke syklistene får for høy fart. Det vil 
være barn som skal krysse Hans Nielsen Hauges gate til og fra skolen og de må føle seg trygge.

Tiltakene må hensynta at Nordpolen skole får trygg skolevei mellom bussholdeplassene og 
skoleinngangen mot Hans Nielsen Hauges gate. Videre må krysset mellom Hans Nielsen Hauges 
gate og Carl Jeppesens gate tilrettelegges slik at det er oversiktlig for både skolebarn og 
bilister, fortrinnsvis ved å inkludere Carl Jeppesens gate i planområdet og omregulere denne til 
gatetun.

Bydelen forstår at avveiingen mellom fremkommelighet for gående, syklende, buss og biltrafikk 
er utfordrende i denne saken. Bydel Sagene er bekymret for hvordan summen av tiltak vil påvirke 
trafikksituasjonen i nord i bydelen, både med tanke på kødannelser i morgen- og 
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ettermiddagsrushet og med tanke på spillover-effekt fra samleveier og hovedveier til 
småveinettet i boområdene.

Det stilles spørsmål ved om hele området nord i bydelen, fra Sandaker og opp mot Storo er 
vurdert i sin helhet? Det er mange prosjekter i området samt gjennomførte endringer av 
kjøremønster som påvirker beboere i området negativt. Disse bør ses i sammenheng med 
hverandre. Bydelen mener derfor at det er svært viktig at kommunen Plan- og bygningsetaten 
gjør en helhetlig vurdering av hvordan dette tiltaket vil fungere i sammenheng med andre 
trafikktiltak i et større området.

Det bør spesielt ses på samarbeid for å forbedre krysset Sandakerveien, Grefsenveien og 
Treschows gate og området rundt Nordpolen. Dette er et utrygt og uoversiktlig området som er 
utfordrende for alle som ferdes der.  

Planforslaget bør inkludere en oppgradering av Hans Nielsen Hauges plass.

________________________________________________________________

Sak 100/22: Oppnevning av nytt medlem for Rødt i Arbeidsutvalget

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

……………. (R) oppnevnes som nytt medlem i Arbeidsutvalget.

Sagene bydelsutvalgs vedtak:
Aud Karin Bjørn (R) oppnevnes som nytt medlem i Arbeidsutvalget.

________________________________________________________________

Møtet ble hevet kl. 21:00

Jørgen Foss
nestleder av Bydelsutvalget


